



FREE ANNUAL SUBSCRIPTION 免費年度訂閱

to Asia's Leading Fashion Jewellery & Accessories Publication
亞洲時尚首飾及配飾業界最專業的刊物

Please fill out and return order form via fax to +852 3749 7318 or email to wendy.pang@ubm.com
填妥表格並傳真至 +852 3749 7318 或電郵至 wendy.pang@ubm.com

I would like to receive each copy of *AFJA Review* March / September 2016 issues. I understand and agree to pay the postage in advance for free subscription of 2 issues of *AFJA Review*.

本人希望收到《亞洲時尚首飾及配飾季刊》2016年度之三月刊 / 九月刊，並明白及同意預付兩期季刊的郵寄費用：

US\$55 for overseas readers HK\$150 for Hong Kong readers
寄海外讀者：美元\$55 寄香港讀者：港幣\$150

Name 姓名 _____ MR 先生 MRS 女士 MS 小姐
(please print in block letters or attach business card 請以大楷填寫或附上公司名片)

Company 公司名稱 _____ Title 職銜 _____

Address 地址 _____

Country 國家 _____ Tel 電話 _____

Fax 傳真 _____ Email 電郵 _____

Website 網址 _____

Postage Payment 郵費付款

CREDIT CARD 信用卡

By Visa/Master Card By American Express

Credit Card Number 信用卡號碼 _____

Expiry Date 到期日 _____
month 月 year 年

Signature of cardholder 持咭人簽署 _____

T T REMITTANCE

Please settle the postage payment in advance via T T remittance to: UBM Asia Ltd
請以電匯方式預付郵寄費用予：亞洲博聞有限公司

The Hong Kong & Shanghai Banking Corporation Ltd, 1 Queen's Road, Central, Hong Kong
香港上海滙豐銀行，香港皇后大道中1號

Account No. 帳戶 004-600-725303-274 (U.S. Dollar 美元戶口)
Swift Code 電匯代碼: HSBCHKHCHKH
004-600-725303-004 (H.K. Dollar 港元戶口)

Remarks 註:

- Free copy of *AFJA Review* will not be sent until postage payment is received.
季刊將在收到預付郵費後，方會寄出。
- Please state clearly that payment is for *Asia's Fashion Jewellery & Accessories Review* and fax the remittance advice to +852 3749 7318.
請將註明支付《亞洲時尚首飾及配飾季刊》的電匯收據，傳真至+852 3749 7318。
- The Publisher reserves the right to offer the free subscription.
出版商有權最終決定提供免費贈閱與否。
- 2.5% handling fee will be charged additionally for payment by credit card.
如以信用卡付款，除收取郵費外，將同時收取額外2.5%手續費。



UBM Asia Ltd 亞洲博聞有限公司
17/F, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong 香港灣仔港灣道26號華潤大廈17樓
Tel 電話: +852 2516 2135 Fax 傳真: +852 3749 7318